
 
ZÁPISNICA  

zo zasadnutia komisie pre kultúru a cestovný ruch zo dňa 18.05.  2016 
zasadacia miestnosť č. d. 203, MsÚ, Radlinského 2751/1, Malacky 

v čase od 18,00 do 21,00 h 
 
 
Prítomní:  
Predsedníčka komisie – Mgr. MgA. Katarína Trenčanská 
Podpredseda komisie – Mgr. Mgr. Martin Macejka  
Členovia komisie –  Bc. Stanislav Bellan, Bc. Milan Kojs, Eva Režná DiS.,  Bc. Andrej 
Hujsa, Mgr. Martin Marek 
Ospravedlnení:  Ing. Jozef Bulla, Mgr. MgA. Adriana Vallová 
Hostia: JUDr. Ing. Juraj Říha, PhD. – primátor mesta 

 Ing. Milan Ondrovič, PhD. – zástupca primátora mesta 
 Mgr. Jana Zetková – riaditeľka MCK 

Tajomníčka komisie: PaedDr. Jana Pagáčová 
 
 
K bodu 1) 
 
Zasadnutie komisie otvorila predsedníčka komisie Mgr. MgA. Katarína Trenčanská a privítala 
hostí, ktorí prijali pozvanie na  zasadnutie komisie. Predstavila im problematiku prvkov 
identity mesta a jej atribútov v tej podobe, do ktorej ich spracovali členovia komisie – p. 
Bellan a p. Macejka. 
 
V úvode zasadnutia bol schválený nasledovný program: 
 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Realizácia identít mesta Malacky. 

3. Jednotný malacký vizuál. 
 
4. Zbierka na kaštieľ. 
 
5. Pripravované aktivity - 810 - výročie, Malacký piknik, DD - info z mesta 
 
6. Rôzne. 
 
 
Hlasovali: 7  za: 7   proti: 0             zdržal sa: 0  
 
 
K bodu 2) 
 



V rámci diskusie k prvkom identity mesta a jej konkrétnych realizácií sa vyjadrovali 
jednotliví prítomní členovia komisie aj hostia. 
Pán primátor Juraj Říha vyslovil podporu jednotlivým prvkom identity mesta. Vyslovil 
požiadavku na členov komisie o vytvorenie materiálu do mestského zastupiteľstva, ktorý by 
definoval prvky identity mesta. Bol by to prvý krok v realizácii identít. V ďalšom kroku by on 
sám zodpovedal za niektoré realizácie prvkov. Ide predovšetkým o znovuvydanie 
Záhoráckeho slovníka, revitalizáciu príjazdov do Malaciek, obnovenie časti  potoka Malina, 
obnovenie mestských trhov a výročného jarmoku spojeného s púťou, vytvorenie setu 
prezentačných darčekov. 
 
 
Uznesenie:  
Členovia komisie a prizvaní  hostia sa  dohodli na realizácii postupných krokov ku 
konkretizácii prvkov identity. 
 
Hlasovali: 7  za: 7   proti: 0             zdržal sa: 0  
 
 
K bodu 3) 
 
V tomto bode sa prizvaní hostia a členovia komisie ešte vrátili k prezentačným materiálom 
mesta a vytvoreniu jednotného dizajn manuálu mesta. Dohodli sa, že pán Bellan pripraví 
zadanie jednotného vizuálu a ostaní členovia sa s ním podrobne oboznámia.  
 
Uznesenie:  
Členovia komisie sa oboznámia so zadaním jednotného malackého vizuálu. 
 
 
Hlasovali: 7  za: 7   proti: 0             zdržal sa: 0  
 
 
K bodu 4) 
 
Pri diskusii o zbierke na kaštieľ konštatovali jednotliví predstavitelia mesta, že zbierka 
v podstate beží stále, iba je v utlmenom režime. Jej výnosy nie sú také, aby nejakým 
významným spôsobom ovplyvnili rekonštrukcie, ktoré sú potrebné vykonať na kaštieli. Pán 
primátor uviedol, čo v najbližšom čase treba opraviť, na čo sú finančné prostriedky a čo sa 
bude v najbližších mesiacoch realizovať. Pomenoval jednotlivé etapy rekonštrukcie 
a finančné zaťaženie mesta. Členovia komisie diskutovali o funkčnom využití kaštieľa 
a zhodli sa na tom, že by bola vhodná väčšia verejná diskusia o využití kaštieľa. 
 
Uznesenie:  
Členovia komisie sa oboznámili so zámerom kreovania odborného kolokvia k zámeru 
využitia kaštieľa. To bude pripravovať postupné realizačné kroky k jednotlivým účelom, 
ktoré sfunkčnia tieto historické priestory. 
 
 
Hlasovali: 7  za: 7   proti: 0             zdržal sa: 0  
 
 



 
K bodu 5) 
Predsedníčka komisie a riaditeľka MCK informovali o pripravovaných podujatiach pri 
príležitosti Dňa detí – 28.5.2016, o malackom pikniku a príprave podujatí k 810. výročiu 
prvej zmienky o Malackách. 
 
 
Uznesenie:  
Členovia komisie vzali na vedomie pripravované podujatia. 
 
 
Hlasovali: 7  za: 7   proti: 0             zdržal sa: 0  
 
 
K bodu 6) 
 
Pani riaditeľka sa v rôznom informovala o sťahovaní MsÚ do budovy Inkubátora a o mieste 
pre TIK. Členovia komisie diskutovali, kde by bolo vhodné umiestniť TIK.  
Pani predsedníčka upozornila vedenie mesta a členov komisie na problémy s výukou v ZUŠ – 
v historickej budove Synagógy, ktorá je v centre mesta, ale nespĺňa požiadavky na 
bezpečnosť a  ochranu detí. Oboznámila prítomných o narúšaní vyučovania cudzími ľuďmi – 
tulákmi, neznámymi mužmi, ktorí slovne útočili na vyučujúce a prenasledovali deti. Členovia 
komisie i vedenie mesta odporučilo pedagógom školy zvýšený dozor nad deťmi a pravidelné 
kontroly priestorov mestskou políciou.  
Vedenie mesta bude tento stav riešiť. 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala: 

 
......................................................   ................................................................... 
       PaedDr. Jana Pagáčová                                    Mgr. MgA. Katarína Trenčanská 
            tajomníčka komisie        predsedníčka Komisie pre kultúru a cestovný ruch 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Príloha: prezenčná listina  
 
 
 
 
 
Malacky 18.05. 2016 


